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Na osnovu clana 187 Poslovnika skupstine Crne Gore, Ministru unutrasnjih

poslova Mevludinu Nuhodzicu, postavljam sledece

POSLANICKO PITANJE

Da li ce se i kada graditi ili na drugaciji nacin obezbijediti adekvatan

prostor za potrebe Uprave policije - Odjeljenje bezbjednosti Tivat?

Obrazlozenje

Odjeljenje bezbjednosti Tivat od 1980. godine smjesteno je u trosnim

i neuslovnim montaznim objektima/barakama koji ne obezbjeduju ni

minimalne higijenske a potom i svake druge uslove za rad zaposlenih,

U okviru Odjeljenja bezbjednosti postoje dvije organizacione jedinice

Stanica policije opste nadleznosti i Stanica kriminalisticke policije.

Vazecim Pravilnikom o sistematizaciji predvideno je 44 zaposlena.

Nove bezbjedonosne potrebe i zahtjevi koji su primjereni ukupnom

turistickom i drugom razvoju Tivta inicirace zasigurno povecanje

broja policijskih sluzbenika. Grad Tivat je miran grad u kojem se

njegovi gradani ali i brojni turisti osjecaju bezbjedno. Svemu tome

svoj doprinos su dali pripadnici Uprave policije Odjeljenja

bezbjednosti Tivat.

U saznanju sam da je DUP-om Mazina za lokaciju gdje je trenutno

smjesteno Odjeljenje bezbjednosti, planirana centralna djelatnost
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( viseetazna garaza i poslovni sadrzaj ). Planirani visenamjenski
objekat moze biti dobra prilika da se predmetna lokacija privede
namjenikroz neki oblik zajednickog projektasa opstinom Tivat.

Da li je u torn pravcu mozda bilo nekih inicijativa i koji je njihov
ishod? Molim konkretan odgovor u pisanoj formi.

anka Lalicic
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g-din Aleksandar Jovicevic, generalni sekretar

Podgorica

Uvazeni,

U prilogu dostavljam odgovor na poslanicko pitanje poslanice Jovanke Lalicic koje je
postavila ministru unutrasnjih poslova za Drugu - posebnu sjednicu Drugog redovnog
(jesenjeg) zasijedanja Skupstine Cme Gore, sazvanu za 24. oktobar 2018.godine.

Poslanica Jovanka Lalicic je trazila da se odgovor dostavi i u pisanoj formi.

S postovanjem.

MINISTAR

Nuhodzic

^doGOfW^^
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MINISTARSTVO UNUTRASNJIH POSLOVA

Poslanica Jovanka Lalicic, za sjednicu Skupstine Crne Gore od
24. oktobra 2018. godine, postavila je ministru unutrasnjih
poslova Mevludinu Nuhodzicu sljedece poslanicko pitanje:

„Da li ce se i kada graditi ili na drugaciji nacin obezbijediti adekvatan
prostor za potrebe Uprave policije — Odjeljenje bezbjednosti Tivat?

Molim da mi odgovor napostavljeno pitanje dostavite u pisanoj formi.

Ministarstvo unutrasnjih poslova saglasno cl. 1901191 Poslovnilra
Skupstine Crne Gore, na postavljeno poslanicko pitanje daje
sljedeci

ODGOVOR

Postovana poslanice Lalicic,

Zahvaljujem za postavljeno pitanje.

Podsjeticu da sam na sjednici Skupstine koja je odrzana u decembru
prosle godine, govorio o aktivnostuna na rekonstrukciji zgrade
Odjeljenja bezbjednosti Tivat.

Ali bez obzira na tu cinjenicu, uvazavam Vase interesovanje da nakon
skoro godinu dana od tog odgovora, nastavimo razgovor na ovu temu.
Jacanje materijalno-tehnickih kapaciteta, poboljsanje radnih uslova, uz
rjesavanje stambenih potreba, jedan je od prioriteta Ministarstya
unutrasnjih poslova kojim se nasim zaposlenima osigurava kvalitetniji



smjestaj, bolja opremljenost radnih prostora, bolji zivotni standard, a
time i veca efikasnost.

S tim u vezi, u prethodnom periodu smo intenzivirali aktivnosti na
ovom polju. Nas cilj je da svakom sluzbeniku omogucimo dostojno i
kvalitetno obavljanje zahtjevnih, kompleksnih i cesto rizicnih
zadataka.

Upravo zbog toga, svakodnevno se bavimo ovom problematikom,
kako u sjedistu tako i u podrucnim organizacionim jedinicama.

Tivat je grad koji iz godine u godinu biljezi sve veci broj turista te je i
ovo dodatni razlog zasto se trudimo da stanje bezbjednosti na
podrucju ove opstine bude na zadovoljavajucem nivou.

Kako bi se to ostvarilo, u korist gradana, ali i gostiju, nasa je obaveza
da onima koji cuvaju javni red i mir obezbijedimo kvalitetne usiove
rada.

Saglasan sam sa Vasom konstatacijom koju ste naveli u obrazlozenju
da je Odjeljenje bezbjednosti Tivat smjesteno u objektu koji je u
najvecem dijelu nefiinkcionalan.

Zato u kontinuitetu ostvarujemo komunikaciju sa rukovodstvom
Opstine, kako bi dogovorili najbolje rjesenje.

Kao sto Vam je poznato, Detaljnim urbanistickim planom Mazina
predvideno je uklanjanje postojecih baraka i planirana izgradnja
objekta viseetazne garaze i poslovnog prostora na lokaciji trenutne
zgrade Odjeljenja bezbjednosti Tivat.

Ministarstvo je Opstini Tivat 28. avgusta 2018. dostavilo Predlog
projektnog zadatka za izradu idejnog projekta za dio objekta u kojem
bi bile smjestene sluzbe Odjeljenja bezbjednosti, dok je u pripremi dio
koji se odnosi na Filijalu za gradanska stanja i licne isprave.

Opstina je prihvatila nas zahtjev da Predlog projektnog zadatka bude
uvrsten u Programski zadatak.

Sljedeca aktivnost je izrada Glavnog projekta, a krajem godine
Opstina planirapocetakrealizacije ove investicije.

Nakon izrade Glavnog projekta, Vlada ce, na predlog MUP-a,
sagledati mogucnost iznalazenja potrebnih sredstava za sufinansiranje
ovog projekta.



Zelim da Vas uvjerim da ce MUP, zajedno sa Opstinom, nastaviti da
ulaze maksimalne napore da i u Tivtu imamo objekat koji ce biti u
skladu sa savremenim standardima, i funkcionalno i vizuelno.

Nastavak nase dosadasnje dobre saradnje ce doprinijeti kako vecoj
bezbjednosti stanovnika u ovoj opstini s kojom smo izgradili odnos
temeljen na povjerenju tako i daljem razvoju grada.

Ovu priliku bih iskoristio i da iskazem zadovoljstvo da sve veci broj
opstina prepoznaje MUP kao partnera u stvaranju sto sigumijeg
okruzenja, a sve sa ciljem jos bolje dostupnosti pravdi i pmzanja
efikasnijih usluga gradanima.

Takode, zelim da istaknem i pozitivan stav opstina prema rjesavanju
stambenih potreba sluzbenika zaposlenih u sektoru bezbjednosti.


